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Protokół Nr 30/2021 
 

z obrad XXX Zwyczajnej Sesji Rady Gminy Gręboszów, która odbyła się w dniu 

25 października 2021 r. w hali sportowej przy Szkole Podstawowej im. mjr H Sucharskiego 

w Gręboszowie. 

Obrady rozpoczęto 25 października 2021 r. o godz. 15:00. 

Obrady sesji były transmitowane i utrwalono nagranie z obrad. 

Link do nagrania: https://bip.malopolska.pl/uggreboszow,a,2017637,relacja-z-xxx-sesji-rady-

gminy-greboszow-dnia-25102021 

Wszystkie wypowiedzi zostały zarejestrowane na powyższym nagraniu. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 radnych:  

1. Katarzyna Czupryna 

2. Edyta Dąbroś 

3. Stanisław Dubiel 

4. Franciszek Dymon 

5. Krzysztof Dymon 

6. Sylwester Gaweł 

7. Krzysztof Kosoń 

8. Stanisław Koziara 

9. Tomasz Koziara 

10. Stanisław Misiaszek 

11. Marek Mosio 

12.Piotr Polanowski 

13. Eugeniusz Wójtowicz 

14.Wiesław Wytrwał 

Krzysztof Gil - Wójt Gminy 

Zdzisław Kogut – Zastępca Wójta i Sekretarz Gminy 

Bożena Furgał - Skarbnik Gminy 

Sołtysi, kierownicy jednostek organizacyjnych i kierownicy referatów Urzędu Gminy, 

zaproszeni goście - listy obecności dołączone są do protokołu /stanowią załączniki Nr 1, 2 i 3/. 

 

https://bip.malopolska.pl/uggreboszow,a,2017637,relacja-z-xxx-sesji-rady-gminy-greboszow-dnia-25102021
https://bip.malopolska.pl/uggreboszow,a,2017637,relacja-z-xxx-sesji-rady-gminy-greboszow-dnia-25102021
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Ad.1.  

Przewodniczący Rady Gminy Marek Mosio otworzył XXX Zwyczajną Sesję Rady Gminy 

Gręboszów VIII kadencji (2018-2023). Powitał zgromadzonych na sesji radnych, Wójta 

Gminy, Zastępcę Wójta Gminy, Skarbnika Gminy, sołtysów i pracowników Urzędu Gminy. 

Poinformował, że sesja jest transmitowana online, powitał Internautów Następnie odczytał 

klauzulę RODO. Na podstawie listy obecności oraz sprawdzeniu obecności za pomocą 

urządzeń do głosowania imiennego stwierdził, że w obradach bierze udział 14 radnych 

(nieobecny Jan Gaweł, Piotr Polanowski – uczestniczył w sesji w trybie zdalnym). Ustawowy 

skład rady to 15 radnych, obecnych na sesji jest 14 radnych, jest wymagane quorum do 

podejmowania prawomocnych uchwał i wniosków. 

Ad.2. 

Prowadzący obrady zapytał czy są uwagi do porządku obrad, który radni otrzymali wraz  

z zawiadomieniem na Sesję? Wójt Gminy złożył wniosek o zmianę porządku obrad przez 

wprowadzenie do porządku podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

w formie dotacji celowej Powiatowi Dąbrowskiemu na realizację wspólnego zadania pod 

nazwą ”Przebudowa drogi powiatowej nr 1301K w km 5+543,52-5+677,66 (skrzyżowanie 

z drogą powiatową nr 1302K w km 0+000-0+073,32) w miejscowości Ujście Jezuickie, Powiat 

Dąbrowski”. Następnie Przewodniczący zaproponował, aby był to punkt 6 ppkt „j” porządku 

obrad i poddał pod głosowanie tą poprawkę,. W głosowaniu brało udział 14 radnych, 14 było 

za. Poprawka została przyjęta. Następnie pytał czy ktoś jeszcze wnosi uwagi do porządku 

obrad? W związku z brakiem uwag porządek obrad został przyjęty i przedstawiał się 

następująco: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie ich prawomocności. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z XXVIII Zwyczajnej Sesji Rady Gminy odbytej w dniu 

27 września 2021 r. i z XXIX Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy odbytej w dniu 

8 października 2021 r. 

4. Sprawozdanie z międzysesyjnej działalności Wójta. 

5. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych.  

6. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmiany Uchwały budżetowej Gminy Gręboszów na 2021 rok, 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gręboszów na lata 2021-2027, 
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c) ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały Nr XV/125/2020 Rady Gminy Gręboszów z dnia 

11 maja 2020 r. w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków 

Zespołu Interdyscyplinarnego oraz szczegółowe warunki jego funkcjonowania,  

d) wyrażenia zgody na sprzedaż działki stanowiącej własność Gminy Gręboszów, 

położonej w obrębie 0013 – Zapasternicze, oznaczonej w ewidencji gruntów jako 

działka nr 65, 

e) wyrażenia zgody na sprzedaż działki stanowiącej własność Gminy Gręboszów, 

położonej w obrębie 0015 – Żelichów, oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka nr 

508/1, 

f) wyrażenia zgody na sprzedaż działki stanowiącej własność Gminy Gręboszów, 

położonej w obrębie 0015 – Żelichów, oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka nr 

508/2, 

g) wyrażenia zgody na sprzedaż działki stanowiącej własność Gminy Gręboszów, 

położonej w obrębie 0015 – Żelichów, oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka nr 

509/1, 

h) wyrażenia zgody na sprzedaż działki stanowiącej własność Gminy Gręboszów, 

położonej w obrębie 0015 – Żelichów, oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka nr 

509/2, 

i) nadania tytułu „Honorowego Obywatela Gminy Gręboszów”, 

j) udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Powiatowi Dąbrowskiemu na 

realizację wspólnego zadania pod nazwą ”Przebudowa drogi powiatowej nr 1301K 

w km 5+543,52-5+677,66 (skrzyżowanie z drogą powiatową nr 1302K w km 0+000-

0+073,32) w miejscowości Ujście Jezuickie, Powiat Dąbrowski”. 

7. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

8.  Informacja o wynikach analizy oświadczeń majątkowych złożonych Wójtowi Gminy 

Gręboszów w 2021 roku przez pracowników samorządowych Urzędu Gminy 

Gręboszów i kierowników jednostek organizacyjnych Gminy Gręboszów. 

9. Informacja o wynikach analizy oświadczeń majątkowych złożonych 

Przewodniczącemu Rady Gminy Gręboszów w 2021 roku przez Radnych Rady Gminy 

Gręboszów. 

10. Sprawy bieżące, dyskusja, wolne wnioski. 

11. Zakończenie obrad.
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Ad.3. 

Prowadzący obrady zapytał czy są uwagi do protokołu z XXVIII Zwyczajnej Sesji Rady 

Gminy odbytej w dniu 27 września 2021 r.? Uwag nie zgłoszono. Protokół został przyjęty. 

Następnie pytał czy są uwagi do protokołu z XXIX Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy? 

Uwag również nie zgłoszono. Protokół został przyjęty.  

Ad.4. 

Krzysztof Gil – Wójt Gminy przedstawił sprawozdanie z międzysesyjnej działalności Wójta. 

Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 4 do niniejszego protokołu. 

Ad.5. 

Punkt ten to interpelacje, zapytania i wnioski radnych. Wnioski składali następujący radni  

i dotyczyły one takich spraw jak: 

1. Eugeniusz Wójtowicz powiedział, że jesteśmy już prawie przy końcu roku i zapewne trwają 

zaawansowane prace nad nowym budżetem, w związku z tym wnioskował o wykonanie 

remontu drogi dojazdowej w Borusowej między polami Zakładu Doświadczalnego a wsią. Jest 

to droga bardzo ważna nie tylko z tego względu, że służy rolnikom jako dojazd do pól, ale też 

z tego względu, że w chwili obecnej droga ta służy jako możliwość w ogóle wydostania się 

mieszkańców ze wsi. Wiadome, że remont drogi wojewódzkiej nie będzie trwał wiecznie, 

kiedyś się skończy, ale w razie jakiegoś wypadku tylko tą drogą można z niektórych miejsc 

wydostać się  na drogę wojewódzką .Wniosek w tej sprawie jest już historyczny, gdyż składany 

jest nie tylko w tej kadencji, ale też w poprzednich. Następnie radny poruszył temat dotyczący 

remontu drogi wojewódzkiej. Przy remoncie tej drogi obok remizy zrobiony jest skład maszyn 

i materiałów a droga gminna używana jest na dojazd. Wnioskował więc by dopilnować, aby 

firma zostawiła ją przynajmniej w takim stanie w jakim ją zastała. W związku 

z wykorzystywaniem placu przed remizą dywanik asfaltowy, który tam jest na pewno popękał, 

ale nie da się go pokryć nowym, tylko należy zerwać i dopiero położyć nowy, gdyż 

podwyższenie placu spowodowałoby wlewanie się wody do garażu. Tego też trzeba 

dopilnować. Radny pytał czy teraz przy okazji remontu drogi wojewódzkiej nie byłoby 

możliwości przebudowania skrzyżowania drogi wojewódzkiej z droga gminną, gdyż jest tam 

utrudniony wjazd i wyjazd zwłaszcza dużymi pojazdami. 

Ad.6. 

a). 

Przewodniczący Rady poddał pod obrady projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały 

budżetowej Gminy Gręboszów na 2021 rok a Bożena Furgał – Skarbnik Gminy objaśniła 

projekt uchwały i poszczególne załączniki do uchwały. 
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Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji Stałych Rady Gminy w sprawie projektu 

uchwały. 

Komisja Rewizyjna: pozytywna. 

Komisja Spraw Rolnictwa. Rozwoju Gospodarczego, Finansów i Ochrony Środowiska: 

pozytywna. 

Komisja Spraw Publicznych, Komunalnych, Oświaty i Pomocy Społecznej: pozytywna. 

Następnie otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Nikt z radnych nie wyraził chęci zabrania głosu w dyskusji.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. Uchwała Nr XXX/260/2021  

w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Gminy Gręboszów na 2021 rok została podjęta 

jednogłośnie (w głosowaniu brało udział 14 radnych, 14 głosów – za). Imienny wykaz 

głosowania dotyczący przyjęcia uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

(Uchwała stanowi załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu). 

b). 

Przewodniczący Rady poddał pod obrady projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Gręboszów na lata 2021-2027 a Bożena Furgał – Skarbnik Gminy 

i przedstawiła uzasadnienie do uchwały. 

Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji Stałych Rady Gminy w sprawie projektu 

uchwały: Komisja Rewizyjna: pozytywna, Komisja Spraw Rolnictwa. Rozwoju 

Gospodarczego, Finansów i Ochrony Środowiska: pozytywna. 

Komisja Spraw Publicznych, Komunalnych, Oświaty i Pomocy Społecznej: pozytywna. 

Prowadzący obrady otworzył dyskusję.  

Nikt z radnych nie wyraził chęci zabrania głosu w dyskusji.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Uchwała Nr XXX/261/2021 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Gręboszów na lata 2021-2027 została podjęta jednogłośnie (w głosowaniu brało udział 

14 radnych, 14 głosów – za). Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. (Uchwała stanowi załącznik Nr 6 do niniejszego 

protokołu). 

c). 

Przewodniczący Rady poddał pod obrady projekt uchwały w sprawie ogłoszenia jednolitego 

tekstu uchwały Nr XV/125/2020 Rady Gminy Gręboszów z dnia 11 maja 2020 r. w sprawie 

trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego oraz 
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szczegółowe warunki jego funkcjonowania a Zdzisław Kogut – Zastępca Wójta przedstawił 

uzasadnienie do uchwały.  

Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji Stałych Rady Gminy w sprawie projektu 

uchwały: Komisja Rewizyjna: pozytywna, Komisja Spraw Rolnictwa. Rozwoju 

Gospodarczego, Finansów i Ochrony Środowiska: pozytywna. Komisja Spraw Publicznych, 

Komunalnych, Oświaty i Pomocy Społecznej: pozytywna. 

Prowadzący obrady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Nikt z radnych nie wyraził chęci zabrania głosu w dyskusji. 

Po czym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. Uchwała Nr 

XXX/262/2021 w sprawie w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków 

Zespołu Interdyscyplinarnego oraz szczegółowe warunki jego funkcjonowania  została podjęta 

jednogłośnie (w głosowaniu brało udział 14 radnych, 14 głosów – za). Imienny wykaz 

głosowania dotyczący przyjęcia uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

(Uchwała stanowi załącznik Nr 7 do niniejszego protokołu). 

d). 

Przewodniczący Rady poddał pod obrady projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż działki stanowiącej własność Gminy Gręboszów, położonej w obrębie 0013 – 

Zapasternicze, oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka nr 65, a Mieczysław Mamulski – 

Kierownik Referatu Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Gospodarki Wodnej i Mienia przedstawił 

uzasadnienie do uchwały. 

Przewodniczący Rady przestawił opinie Komisji Stałych Rady Gminy w sprawie projektu 

uchwały: 

Komisja Rewizyjna: pozytywna, Komisja Spraw Rolnictwa. Rozwoju Gospodarczego, 

Finansów i Ochrony Środowiska: pozytywna, Komisja Spraw Publicznych, Komunalnych, 

Oświaty i Pomocy Społecznej: pozytywna. 

Prowadzący obrady otworzył dyskusję. Nie podjęto dyskusji w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. Uchwała Nr XXX/263/2021  

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż działki stanowiącej własność Gminy Gręboszów, 

położonej w obrębie 0013 – Zapasternicze, oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka nr 65 

została podjęta jednogłośnie (w głosowaniu brało udział 14 radnych, 13 głosów – za, 1 radny 

wstrzymał się od głosu). Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. (Uchwała stanowi załącznik Nr 8 do niniejszego 

protokołu). 
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e). 

Przewodniczący Rady poddał pod obrady projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż działki stanowiącej własność Gminy Gręboszów, położonej w obrębie 0015 – 

Żelichów, oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka nr 508/1 a Mieczysław Mamulski – 

Kierownik Referatu Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Gospodarki Wodnej i Mienia przedstawił 

uzasadnienie do uchwały.  

Przewodniczący Rady przestawił opinie Komisji Stałych Rady Gminy w sprawie projektu 

uchwały: 

Komisja Rewizyjna: pozytywna, Komisja Spraw Rolnictwa. Rozwoju Gospodarczego, 

Finansów i Ochrony Środowiska: pozytywna, Komisja Spraw Publicznych, Komunalnych, 

Oświaty i Pomocy Społecznej: pozytywna. 

Prowadzący obrady otworzył dyskusję. Nie podjęto dyskusji w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały 

Uchwała Nr XXX/264/2021 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż działki stanowiącej 

własność Gminy Gręboszów, położonej w obrębie 0015 – Żelichów, oznaczonej w ewidencji 

gruntów jako działka nr 508/1 została podjęta jednogłośnie (w głosowaniu brało udział 14 

radnych, 14 głosów – za). Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. (Uchwała stanowi załącznik Nr 9 do niniejszego 

protokołu). 

f). 

Przewodniczący Rady poddał pod obrady projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż działki stanowiącej własność Gminy Gręboszów, położonej w obrębie 0015 – 

Żelichów, oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka nr 508/2 a Mieczysław Mamulski – 

Kierownik Referatu Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Gospodarki Wodnej i Mienia przedstawił 

uzasadnienie do uchwały. 

Przewodniczący Rady przestawił opinie Komisji Stałych Rady Gminy w sprawie projektu 

uchwały: 

Komisja Rewizyjna – opinia pozytywna, Komisja Spraw Rolnictwa, Rozwoju Gospodarczego, 

Finansów i Ochrony Środowiska – opinia pozytywna, 

Komisja Spraw Publicznych, Komunalnych, Oświaty i Pomocy Społecznej opinia pozytywna. 

Prowadzący obrady otworzył dyskusję. Nie podjęto dyskusji w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. Uchwała Nr XXX/265/2021 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż działki stanowiącej własność Gminy Gręboszów, 

położonej w obrębie 0015 – Żelichów, oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka nr 508/2 
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została podjęta jednogłośnie (w głosowaniu brało udział 14 radnych, 14 głosów – za). Imienny 

wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

(Uchwała stanowi załącznik Nr 10 do niniejszego protokołu). 

g). 

Przewodniczący Rady poddał pod obrady projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż działki stanowiącej własność Gminy Gręboszów, położonej w obrębie 0015 – 

Żelichów, oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka nr 509/1, a Mieczysław Mamulski – 

Kierownik Referatu Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Gospodarki Wodnej i Mienia przedstawił 

uzasadnienie do uchwały. 

Przewodniczący Rady przestawił opinie Komisji Stałych Rady Gminy w sprawie projektu 

uchwały: 

Komisja Rewizyjna: pozytywna, Komisja Spraw Rolnictwa. Rozwoju Gospodarczego, 

Finansów i Ochrony Środowiska: pozytywna, Komisja Spraw Publicznych, Komunalnych, 

Oświaty i Pomocy Społecznej: pozytywna. 

Prowadzący obrady otworzył dyskusję. Nie podjęto dyskusji w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Uchwała Nr XXX/266/2021 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż działki stanowiącej 

własność Gminy Gręboszów, położonej w obrębie 0015 – Żelichów, oznaczonej w ewidencji 

gruntów jako działka nr 509/1, została podjęta jednogłośnie (w głosowaniu brało udział 14 

radnych, 14 głosów – za). Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. (Uchwała stanowi załącznik Nr 11 do niniejszego 

protokołu). 

h). 

Przewodniczący Rady poddał pod obrady projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż działki stanowiącej własność Gminy Gręboszów, położonej w obrębie 0015 – 

Żelichów, oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka nr 509/2 a Mieczysław Mamulski – 

Kierownik Referatu Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Gospodarki Wodnej i Mienia przedstawił 

uzasadnienie do uchwały. 

Przewodniczący Rady przestawił opinie Komisji Stałych Rady Gminy w sprawie projektu 

uchwały: 

Komisja Rewizyjna: opinia pozytywna, Komisja Spraw Rolnictwa. Rozwoju Gospodarczego, 

Finansów i Ochrony Środowiska: opinia pozytywna, Komisja Spraw Publicznych, 

Komunalnych, Oświaty i Pomocy Społecznej: opinia pozytywna. 

Prowadzący obrady otworzył dyskusję. Nie podjęto dyskusji w sprawie projektu uchwały. 
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Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Uchwała Nr XXX/267/2021 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż działki stanowiącej 

własność Gminy Gręboszów, położonej w obrębie 0015 – Żelichów, oznaczonej w ewidencji 

gruntów jako działka nr 509/2 została podjęta jednogłośnie (w głosowaniu brało udział 14 

radnych, 14 głosów – za). Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. (Uchwała stanowi załącznik Nr 12 do niniejszego 

protokołu). 

i). 

Przewodniczący Rady poddał pod obrady projekt uchwały w sprawie nadania tytułu 

„Honorowego Obywatela Gminy Gręboszów” a Zdzisław Kogut – Zastępca Wójta przedstawił 

uzasadnienie do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady przestawił opinie Komisji Stałych Rady Gminy w sprawie projektu 

uchwały: 

Komisja Rewizyjna: opinia pozytywna, Komisja Spraw Rolnictwa. Rozwoju Gospodarczego, 

Finansów i Ochrony Środowiska: opinia pozytywna, Komisja Spraw Publicznych, 

Komunalnych, Oświaty i Pomocy Społecznej: opinia pozytywna. 

Prowadzący obrady otworzył dyskusję. Nie podjęto dyskusji w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Uchwała Nr XXX/268/2021 w sprawie nadania tytułu „Honorowego Obywatela Gminy 

Gręboszów została podjęta jednogłośnie (w głosowaniu brało udział 14 radnych, 14 głosów – 

za). Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. (Uchwała stanowi załącznik Nr 13 do niniejszego protokołu). 

j). 

Przewodniczący Rady poddał pod obrady projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej Powiatowi Dąbrowskiemu na realizację wspólnego 

zadania pod nazwą ”Przebudowa drogi powiatowej nr 1301K w km 5+543,52-5+677,66 

(skrzyżowanie z drogą powiatową nr 1302K w km 0+000-0+073,32) w miejscowości Ujście 

Jezuickie, Powiat Dąbrowski” a Bożena Furgał - Skarbnik Gminy przedstawiła uzasadnienie 

do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady przestawił opinie Komisji Stałych Rady Gminy w sprawie projektu 

uchwały: 

Komisja Rewizyjna: pozytywna, Komisja Spraw Rolnictwa. Rozwoju Gospodarczego, 

Finansów i Ochrony Środowiska: pozytywna, Komisja Spraw Publicznych, Komunalnych, 

Oświaty i Pomocy Społecznej: pozytywna. 
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Prowadzący obrady otworzył dyskusję. Nie podjęto dyskusji w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Uchwała Nr XXX/269/2021 w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji 

celowej Powiatowi Dąbrowskiemu na realizację wspólnego zadania pod nazwą ”Przebudowa 

drogi powiatowej nr 1301K w km 5+543,52-5+677,66 (skrzyżowanie z drogą powiatową nr 

1302K w km 0+000-0+073,32) w miejscowości Ujście Jezuickie, Powiat Dąbrowski” została 

podjęta jednogłośnie (w głosowaniu brało udział 14 radnych, 14 głosów – za). Imienny wykaz 

głosowania dotyczący przyjęcia uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

(Uchwała stanowi załącznik Nr 14 do niniejszego protokołu). 

Ad.7. 

Wójt Gminy odpowiedział na wnioski radnego Eugeniusza Wójtowicza, i tak 

- odnośnie wniosku do budżetu w sprawie remontu drogi w Borusowej. Droga ta jest cały czas 

w planie do realizacji. Takich odcinków dróg jest bardzo dużo. Chcielibyśmy je wszystkie 

wyremontować, ale widzimy jakie to są koszty. Remonty te uzależnione są od pozyskanego 

dofinansowania zewnętrznego. Na wykonanie remontu tej drogi składaliśmy wniosek do 

Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych, ale z tego akurat funduszu dla gmin po PGR-

owskich dostaliśmy dofinansowanie, ale na dobudowę oświetlenia w jednym przysiółku 

w Borusowej, co zostanie zrealizowane. Z otrzymanych dzisiaj w Tarnowie informacji wynika, 

że nabór w ramach tego funduszu będzie kontynuowany. W związku z tym będziemy aplikować 

o środki na remont tej drogi, gdyż należałoby wykonać remont całego odcinka od Borusowej 

do Woli Gręboszowskiej, by droga ta służyła mieszkańcom. Jest to jednak potężny koszt a nie 

wiadomo w jakiej wysokości środki pozyskamy.  

W połączniu ze środkami gminnymi i innymi środkami zewnętrznymi być może uda się to 

zadanie zrealizować. 

- jeśli chodzi o plac i drogę gminną, to firma w tej sprawie  prowadziła rozmowy z Sołtysem. 

My również odbyliśmy spotkanie z kierownictwem firmy. Są pewne ustalenia dotyczące 

korzystania z tego placu. Na ten moment plac użytkowali bezumownie, dlatego pierwsza 

sprawa to regulacja tego stanu. Bedzie spisana ugoda odnośnie korzystania z tego placu, gdzie 

znajdą się zapisy zabezpieczające interes gminy. Firma po zakończeniu inwestycji będzie 

musiała odnowić to co zostało zniszczone.  

- jeśli chodzi o skrzyżowanie, to wtedy kiedy dowiedzieliśmy się o remoncie drogi 

wojewódzkiej w miejscowości Borusowa zwróciliśmy się z pismem do Zarządu Dróg 

Wojewódzkich o ujęcie również przebudowy tego skrzyżowania, ale wyrazili negatywną opinię 

w tej sprawie. Napisali, że wychodziłoby to poza zakres tego remontu. Furtka w tej sprawie 
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dalej jest otwarta. Co do samego wyjazdu na drogę gminną również zwróciliśmy się do Zarządu 

Dróg Wojewódzkich i do wykonawcy, dalej będziemy z nimi rozmawiać w sprawie 

przebudowy tego skrzyżowania, aby tak zostało wykonane, by był bezpieczny wjazd i wyjazd 

zwłaszcza dużych gabarytowo pojazdów. Wszyscy wiemy jak to obecnie wygląda. 

Ad.8. 

Wójt Gminy przedstawił informację o wynikach analizy oświadczeń majątkowych złożonych 

Wójtowi Gminy Gręboszów w 2021 roku przez pracowników samorządowych Urzędu Gminy 

Gręboszów i kierowników jednostek organizacyjnych Gminy Gręboszów. 

Ad.9. 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił informację o wynikach analizy oświadczeń 

majątkowych złożonych Przewodniczącemu Rady Gminy Gręboszów w 2021 roku przez 

Radnych Rady Gminy Gręboszów. 

Ad.10. 

W dyskusji udział wzięli: 

Tomasz Nowak w imieniu mieszkańców Lubiczka dziękował za wykonany remont odcinka 

drogi. Wnioskował jednocześnie o wykonanie w przyszłym roku dalszej części tej drogi aż do 

końca, do drogi asfaltowej w kierunku Siedliszowic. Wnioskował też o wykonanie altany obok 

budynku remizy OSP, gdyż na ten cel już drugi rok zabezpieczane są środki. Wykonana jest też 

dokumentacja na to zadanie. Pytał czy jest możliwe, że ta altana w najbliższym czasie zostanie 

wybudowana? Pytał też jakie będą ceny tych działek, które gmina sprzedaje, czy cena będzie 

zróżnicowana w zależności od klasy gleby, czy położenia działki? W imieniu mieszkańców, 

zwłaszcza tych którzy ponieśli duże straty w uprawach w wyniku podtopień pytał czy IV rata 

czy nawet I przyszłego roku podatku rolnego będą umorzone oraz czy w przyszłym roku 

wykonany zostanie remont dachu na budynku remizy OSP, który cieknie ? 

Złożył wniosek o założenie lampy oświetleniową w Lubiczku przy głównej drodze, obok 

remizy, mieszka tam 3 rodziny. Jest tam bardzo niebezpiecznie. Były tam już dwa wypadki. 

Wójt Gminy odpowiedział, że jeśli chodzi o drogę to jest taka możliwość, aby ją 

wyremontować, ale mamy 15 miejscowości i z każdej miejscowości też są podobne 

oczekiwania. Staramy się realizować zadania tak, aby jakoś wszystkich zadowolić. Budżet 

gminy wszystkich zadań nie uciągnie. Remont tej drogi faktycznie należałoby wykonać, ale na 

dzień dzisiejszy nie ma ona uregulowanego stanu prawnego. Najpierw trzeba więc uregulować 

stan prawny tej drogi. W innym wypadku nie będziemy w stanie tego realizować. Jeśli chodzi 

o remizę to mieliśmy postępowanie przetargowe na jej remont, ale wykonawca się nie znalazł. 

W nowym roku kalendarzowym będziemy starali się o pozyskanie środków na ten cel. 
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Lubiczko jest pierwsze w kolejce jeśli chodzi o wykonanie remontu remizy. Przy okazji 

remontu remizy będzie też można wybudować tam altankę. Połączymy jedno zadanie z drugim, 

będzie to najlepsze rozwiązanie nawet jeśli chodzi o postępowanie przetargowe, gdyż będzie 

możliwość pozyskania niższej ceny. Jeżeli chodzi o sprzedaż działek to każda z nich zgodnie 

z ustawą o samorządzie gminnym będzie miała wykonany operat szacunkowy. Każda działka, 

nawet taka o powierzchni jednego ara musi mieć wycenę sporządzoną przez biegłego. Przy 

wycenie bierze się pod uwagę wiele rzeczy m.in. lokalizację, dostęp do drogi publicznej, 

infrastrukturę towarzyszącą, klasę gleby itd. Każda działka będzie miała inną cenę. Jeśli chodzi 

o lampę oświetleniową przyjrzymy się tej sprawie i sprawdzimy dlaczego załatwienie tego 

wniosku tak się opóźnia. Współpraca z TAURON-em gminy wygląda podobnie jak na rynku 

prywatnym. Czyli my składamy wnioski albo występujemy o jakieś tam warunki do budowy 

linii czy oświetlenia a czas oczekiwania na działania TAURON jest dosyć długi i na to wpływu 

nie mamy. Będziemy w tej sprawie się przypominać, by jak najszybciej zostało to zrobione. 

Jeśli chodzi o podatek to Gmina Gręboszów nie planuje umorzenia podatku. Podchodzimy do 

tego indywidulanie. Jeśli strona jest zainteresowana umorzeniem podatku, złoży taki wniosek 

do urzędu gminy to wtedy jest to rozpatrywane. Nie ma czegoś takiego, że z urzędu umarzana 

jest jedna czy dwie raty podatku w całości. Ogólnie też liczy się dochód gminy. Pan Sołtys 

składa dzisiaj kilka wniosków o wykonanie różnych inwestycji i teraz nasuwa się pytanie 

z czego mamy to wykonać, jeśli ograniczymy wpływy do budżetu, który rolnik czy sołtysi nam 

wpłacą. Jeśli ograniczymy dochód z tytułu podatku to o taką samą wysokość będziemy mieli 

obciętą subwencję od państwa. Nikt nie mówi, że sytuacja dla rolników była łatwa, ale trzeba 

to wszystko dobrze wyważyć. 

Następnie Przewodniczący Rady poinformował, że w listopadzie planowane są zebrania 

wiejskie. Następna sesja odbędzie się 29 listopada. 

Po czym Wójt Gminy powiedział, że myślę iż jest to dobra informacja dla Gminy Gręboszów. 

Z Polskiego Ładu pozyskaliśmy 5 mln zł na budowę Centrum Kultury w Gręboszowie. 

Województwo Małopolskie też pozyskało bardzo dużo środków finansowych między innymi 

na budowę obwodnicy. Dokładnie zadanie to nazywa się budowa obwodnicy Hubenice, 

Kozłów i Borusowa. Zadanie to oszacowane jest na 57 mln zł a 49 mln z haczykiem otrzymało 

województwo. Jesteśmy więc naprawdę o krok od tego, aby ta obwodnica powstała. 

Ad.9.  

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął XXX Zwyczajną 

Sesję Rady Gminy Gręboszów dziękując wszystkim za udział w obradach. 

Sesja zakończyła się o godz. 16:15. 
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Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokółowała:       Obradom przewodniczył: 


